

## **TEMPLATE ON IVA**

## DECLARATION TEMPLATE

....., the beneficiary of a grant for .....,  
represented for the purposes of the signature of this Agreement by  
..... [surname, first name, address] is cognisant that, under Article  
II.14 of the Grant Agreement, value-added tax (VAT) is considered to be a non-eligible  
cost except if beneficiaries show they are unable to recover it.

I hereby declare on my honour that the beneficiary of this Agreement, pursuant to .....  
(specify the applicable regulations) is not empowered to recover VAT in the following  
cases:

(please specify)

.....

.....

Signed:

## MODÈLE DE DÉCLARATION

....., bénéficiaire d'une subvention au titre de .... .., représenté aux fins de la  
signature de cette Convention par ..... (prénom, nom, adresse), est informé qu'en vertu des  
dispositions de l'Article II.14 de la Convention de subvention, la taxe sur la valeur ajoutée (TVA)  
est considérée comme un coût non éligible, à moins que les bénéficiaires démontrent qu'ils  
sont dans l'impossibilité de la récupérer.

Le soussigné déclare sur l'honneur que le bénéficiaire de cette Convention, en vertu de ...  
(spécifier la réglementation applicable), n'a pas la possibilité de récupérer la TVA dans les cas  
mentionnés ci-après :

(spécifier)

---

Signé :

